





**HKSC**  
(Founded 1959)



香港商專



**Hong Kong  
School of Commerce**  
**香港商業專科學校**

校址：  
九龍尖沙咀柯士甸道81號  
81 AUSTIN ROAD, TSIMSHATSUI, KOWLOON  
TEL: 2730 5653 FAX: 2736 0612  
EDB Reg. No.: 28319/66

[www.hksc.edu.hk](http://www.hksc.edu.hk)

**Part Three : How did you learn about our course information? (You can tick more than one option)**

**第三部份：閣下從何處獲悉本校課程資料？(可作多項選擇)**

- |  |   |
|--|---|
| <input type="checkbox"/> Course Prospectus 課程章程                              | <input type="checkbox"/> www.hksc.edu.hk 本校網頁                     |
| <input type="checkbox"/> Seminar 講座  | <input type="checkbox"/> Exhibitions 展覽                           |
| <input type="checkbox"/> Referrals by relatives / friends 親戚/朋友推薦            | <input type="checkbox"/> Referrals by teachers / employer 老師/僱主推薦 |
| <input type="checkbox"/> Newspaper 報刊 (Pls specify: 請註明 _____)               |   |
| <input type="checkbox"/> Recruitment Newspaper 招聘刊物 (Pls specify: 請註明 _____) |   |
| <input type="checkbox"/> Website 網站 (Pls specify: 請註明 _____)                 |   |
| <input type="checkbox"/> Others 其他: _____                                    |   |

**Part Four : Declaration and Authorization 第四部份：聲明及授權**

- I declare that all information submitted in this application is complete and accurate. I understand that the provision of any false or misleading information will lead to disqualification of my application for admission and registration in the College. Any fees paid are non-refundable.  
本人謹此聲明，此申請表內所填報的資料均屬正確。如有任何虛報或誤導資料，本人的申請及註冊資格將被取消；而所有已繳費用，概不退還。
- I hereby declare that I have read the “General Information” listed in the Prospectus.  
本人已詳閱載於課程概覽內之“入學須知”。
- I authorize Hong Kong School of Commerce to use my personal data for processing my application for admission. I understand that such personal information will become part of the student record and for academic, administrative, alumni activities and benefits, research, statistical and special promotion. The data will be handled by the School staff only or by staff of an authorized third party providing services to the School. In all such circumstances data will be treated in strict confidence. The School will not disclose any personally identifiable information in any form to the public.  
本人授權香港商業專科學校使用本申請表內有關的個人資料，作處理入學之用。本人明白，若獲得學院取錄，本人資料將會轉為學生紀錄，並會用於教學、行政、校友會活動及優惠、研究、統計、市場分析及課程優惠事宜上。只有學校職員及提供有關服務的委託人才能處理有關資料，而一切資料將會受到保密。學校亦不會以任何方式公開顯示可資識別個人身份之資料。  
 **If you do not wish to receive any school information in the future, please put a “✓” in the box.**  
**如你不希望收到有關宣傳資料，請於此格內劃上剔號。**

Signature of Applicant 報名者簽署

Date 日期

**Part Five : For Office Use Only 第五部份：職員專用**

Payment method 課程付款方式：

<input type="checkbox"/> Cash 現金 \$ _____	<input type="checkbox"/> EPS 易辦事 \$ _____	<input type="checkbox"/> Cheque 支票 \$ _____ No. _____
<input type="checkbox"/> Credit Card 信用卡 \$ _____	<input type="checkbox"/> Union Pay 銀聯 \$ _____	

Student No: \_\_\_\_\_ Receipt Date : \_\_\_\_\_ Receipt No. \_\_\_\_\_ By \_\_\_\_\_